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r-:n >.:a;í r-.i>'u' 1.1 -_n lett v< gyök , hony a terül :?tr -r ' pítsük b ,
in ni adjunk h- ly t a vállalkozóknak,

H i s k o 1 c z i Ferenc:

Tiszte11 K ' p v i e  1 ö-1e"tület!
ü l y n  téiiis került itt mo t napirendre, amiről órák hosszat 
el lehetne vitatkozni- Lehet mondani érveket ín ind a beépi -- 
t é«! rn e 1 3. e 11, m i n d p e d i g e 3.3. e n e , I e h e t h a n g u. 1 a t o t k e 11 s n i s o k 
féleképpen, sokféle szempontot figyelembe lehet venni, ezért 
én -*rrn kérem a Ti . ztelt K'épvi >el ö-te^s tü 1 etet, hogy n men
jünk bele ogy rend!;ívül hosszadalmas vitába, mert ez ahova 
s e rn v e z e t n , h n m a r r a k é r e. n a t e: t ü let c t , h o g y t o g a d j á t o k 
el a Pét fürdői Rész ön kormány zat véleményét« !i.i ezt már több- 
zör nagyon a 1 aposan meqt Srgy a 11uk , minden érvet f igye 1 cmbe 

vet tűn!-, és r' ->z ön kormány zat a december i-jei ülésén úgy 
dön t ö 1 1 h o g y  kerü I j ön c terü 3. e t ér tékes i tér. re és beépi tés-- 
• r. Sze r i n t i. \ 1 j a se n f ö I ö s 1 e g e s ú j b 61 e löi r öl k e z d e ni az 
;*q'. ̂ zet, z m/r úgyi ■-gy vek óta húzódó vita, amit végre 
már le kulién; zárnunk, Ezért nem is kívánok Veiszhaupt úr 
f • .Ív» té ' r r-.:agá lni, -le legesnek tartanám, ni zem sehova 
■: cm vez ?tn „
Kérem a T tületet, hogy fon dja el a részönkormányzat dönté
sét «
L e s z k o v s z k i Tibor:
Lezárom a vitát és szavazásra teszem a módosító indítványé- 
k a t »
Tehátrnost az eladás és beépités f e 11ételeit rögz í tsük «
A P é t i R é s z ö n k a r m á n y z a t m ó d o s i t ó i n d i t v á n y a i t v e n n é m előre«
Az első módosító ikndítványuk, hogy kössük ki az eladásnál, 
h o g y i v e v ő c s a k i ü z 1 e t h e 1 y i s é g r e 1 i c i t á 1 h a s s o n .
Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon;
A Képviselő-testület 4 igen szavazat mellett nem fogadta el, 
hogy 1 vevő csak i üzlethelyiségre licitálhasson.
A következő módosító javaslat már összefügg a Pénzügyi Bizott
ság javaslatával, miszerint az egész területet adjuk el- 
A Péti Részönkormányzat azt javasolja, hogy a vásárló legyen 
köteles a terület I. osztályú párkositásáró1 gondoskodni.
Én ezt még kiböviteném a főépítész úr által elmondottakkal, 
hogy a vásárló köteles a teher- és személyforgalomnak az épí
tészeti előírásokban előirt valamennyi feltételét biztosítani» 
Aki ezeket a módosításokat elfogdja, kérem szavazzon:
A Képviselő-testület 21 igen szavazat, 1 nem szavazat, 2 tar
tózkodás mellett hozzájárult az egész terület eladásához úgy, 
hogy a vásárló köteles az I. osztályú parkosításról, a teher— 
és személyforgalom építészeti előírásokban előirt valamennyi 
feltételéről gondoskodni.
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A íií-:L' ±k kit rtei , hogy az ‘-pite.’ :i rnncL '■ ly kül Ö m .-qj ionit' -
36 b n .-mnii ’ 1© v-.:'-1 toz t. ' n-ni znq. .■..*£ f' ly 'Zhv tő „ h't már
c 1 foQ<- dott i..: ■ píc ‘ v- lő on csak m g „ AS:i ,.zzcl > gy- t~- 
r 1 , ■ r ’• i z v "íz z on s

A Képviselő—testület 20 igen szavazat, 4 tartózkodás mellett 
elfogadta, hogy az építési engedély külső megjelenítésében 
semmiféle változtatás nem engedélyezhető,

16 . 2 5 6 r a k o r D r , B u z á s i I s t v á n m g é r k e z a 11 s 2 ü 1' ö .

A Péti Ró z ön kormány zat java;, o Ij. , hogy 1 gyen a 1 i citál ók
3z -mára r.z i kiirá r, hogy rz űzi t:?k r.qy ütemben , egyséne-

n 5 ópi tőközö ségb -n épülj nők m -g. Aki ezzel egyetért, 
i•.órem szav zzon i

A Képviselő—testület 18 igen szavazat, 7 tartózkodás mellett 
elfogadta, hogy az építkezést építőközösségben, egységesen, 
egy ütemben- kell végrehajtania

Aki egyetért a. Pénzügyi Bizottság azon javaslatával , hogy az 
üzleteknek a megosztási vázrajz szerint kialakított területe 
2.2005-Ft/m2 áron, licitálás útján kerüljön értékes!tésre, 
a z k é r e m 3 z a v a z z cd n :

A Képviselő—testület 22 igen szavazat, 1 nem szavazat, 2 tar
tózkodásaiéi lett elfogadta azt, hogy az üzleteknek a megosz
tási vázrajz szerint kialakított területe 2.200,—Ft/m2 áron, 
licitálás útján kerüljön értékesítésre.

Az imént megszvazott területet ölelő terület, nagyságban 
2086 m2 . Mivel számszerű javaslat nem hangzott el, ezért 
javaslom, hogy ez a 2086 m2-nyi terület az építőközösség 
számára kötelezően megvételre kerüljön licit nélkül 100 Ft/ 
m2 áron, ami a vásárlóknak üzletenként még 20. Ö00, --Ft plusz- 
kö11séget jelent a licit után.
Aki e z t a módo s í tó ind i tván y t elfogadj a , k é r em s z avaz z on s

A Képviselő—testület 22 igen szavazat, 3 tartózkodás mellett 
elfogadta, hogy a 2086 m2—nyi terület az építőközösség szá
mára kötelezően megvételre kerüljön licit nélkül 100 Ft/m2 
áron .
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A Képviselő-testület 21 igen szavazattal, 3 nem szavazattal
l tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

280/1993.(XII.7») számú. Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város önkormányzati Képviselő—testülete enge
délyezi a Péti Részönkormányzó Képviselő-testület előze
tes hozzájárulása alapján a tulajdonát képező 2556 s z . 
tulajdoni lapon nyilvántartott 2297/22 hrsz-ú 11 lakótelep11 
megnevezésű belterületi ingatlan megosztásával kialakí
tott 13 db összesen 615 m2 területmértékül üzlethely ela
dását 2«200,—Ft/m2 kikiáltási árral, 6/1992. (11.19.)sz. 
Önkormányzati rendelet szerint LICITTEL.
A beépítésre nem kerülő ingatlanrészt — 2086 m2 — az épí
tőközösség részére licit nélkül 100 Ft/m2 áron értékesí
tésre kijelöli.
A Képviselő—testület az értékesítést a további kikötések
kel engedélyezi:
1. az építkezést az elfogadott beépítési terv alapján

— változtatás engedélyezése nélkül — építőközösség
ben, egységesen, egy ütemben kell végrehajtani,

2. A vásárlók kötelesek gondoskodni a terület parkosítá
sáról és biztosítani a teher- és személyszállítás fel
tételeit.

A Képviselő-testület megbízza az önkormányzati Közüzemi 
Vállalatot az értékesítés lebonyolításával és felhatalmaz
za Várpalota Város Polgármesterét a szerződések aláírására.

Felelős: Közüzemi Vállalat igazgatója
Határidő: 1994. július 30.



5/9- ) Javaslat városi sportkoncepció elfogadására (266)

L e s z  k ó v s z  k i  Tibor:

?g kérdezem az Ad-hoc Biz<j ttság vezetÖ.j é t , Papp Gy u 1 á t , k i vén • 
k i. c q ész! t é s t d n i ?

F* a p p Gyula:

Röv i d en igen.
Sz-'retncíi) felhivni ~t figyelmet arra, hogy az előterjesztés
2. oldalén van egy gépelési hiba, amit ha kijavítunk., célunk 
világosabb lesz. A /4/ bekezdés utolsó sorában helyesen ; az NB--
11 -jg k é z i 1 a b d a - c sapat ne s z o r e p e I j n a b a j n o ks á g o ko n 
Ezen kívül kiosztásra került egy pontosított határozat-terve- 
zet, ar.ii tu 1 ajdonképpen ugyanezeket a számokát tartalmazza 
részletesen lebontva, mert az előterjesztéshez csatolt határo
zat-tervezetbe %-ban összevonások történtek, ami félreértésre 
a d h a t o 11 o k o t .
Bizottságunk kettős célt tűzött maga elés semmiképpen nem aka
runk., s akartunk arra vállalkozni, hogy 5-10 éves sportkoncep
ciót fogalmazzunk meg, mert erre nem is voltunk képesek - ez 
irreális lett volna, de a testület már 4. éve működik, s ez 
alatt az idő alatt minden évben alkalmi jelleggel, objektív 
módon lettek a sportpénzek elosztva, melyek nagy időt vettek 
el a munkákból. Ezzel célunk az volt, hogy a következő 2—3 
évre próbáljunk segítséget nyújtani a testületnek a sporttal 
kapcsolatban egy rövidtávú sportkoncepció készítésével - 
részben a jövő évi költségvetés sportra fordítható költségeit 
próbáltuk elosztani. Javaslatunk 1,5 7. elosztása.
L e s z k o v s z k i  Tibor:

Kérem a Pénzügyi Bizottság véleményét. 
P a t o n a i JÖzsef:

Bizottságunk javaslata úgy szól, hogy a költségvetés nincs 
abban az állapotban, hogy a pénzosztás ilyen módjával foglal
kozni lehetne. Megjegyezni kívánjuk, hogy ez nem koncepció.
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C s ő v á r i  János:

A Ku I túrái i: Bizott g ki'fej t-'-tte abbéli véleményét, hogy 
örül annak ? hogy végre valamilyen 1osztási mód született 
h'ídnr-ny ezés a 1 ap j án . Magu k a r c s  z tvdvük több pon ton nem c‘ r- 
t >'•? n e k e g y e t b e n n e rn é g i r> c s a k e a y f a j t a f u lösz t á s i rn ó d 1 e— 
hétséges.
3 i z o 11 i= á g u n k s z o r o s k ü z d e 1 l. rn b e n ú n y d ö n t ott, h o g y javas o 1 j a 
& Képviselő-testületnek a felosztási módot., de újból kell 
hogy foglalkozzunk vele, ha nem lesz elég pénz a kívánalmak- 
n a k rn e g f e lel ö f e 1 o s z t á s r a « L lí g a I a p v e t ö b b f e 1 a d a t a z é p ü I e t e k 
f e n n t a r t á s a .
I sí.léte 1 ten s támog ~«.t j uk a por tkon cepciót „ de sok vele a fenn
tartásunk ..

A n g y a 1 Péterné:

F'étfürdü Városrész önkormányzata nem tárgyalta.

B á t o r  Antal:

A z I pa r i B i z o 11sc g n a p i r en d en k 1 v ü 1 tá r g y a 11 a a s p o r t k on cep-- 
i ó t E z  a módosított változat az, melyet korábban sem fo

gadtunk el .
Településre, lélekszámra elosztva a tervezett pénzmennyiség 
egy részét — kb 50 %-át - Pétfürdő, Inota és Várpalota részé
re javasoljuk, a fennmaradó 50 '/,~ot pedig eredményhez kötöt
ten javasoljuk elosztani« így ez lehetne a jövőben egy igazsá
gos sporttámogatás alapja.
L e s z k o v s z k i  Tibor:

Erre a bizottságnak módosító javaslata nincs, ezért ezt mint 
egyéni véleményt kell hogy értelmezzem.
Ezen kívül kinek van kérdése?
Amennyiben nincs, vitára bocsátom a határozat-tervezetet. 
iieg kell jegyeznem azonban, hogy ez nem foglalja magában a 
költségvetés .1,5 7,-át, mely elkülöníti és biztosítja a pénzt 
a sport számára. Nem merném leírni az egészségügynél sem, 
hogy a jövő évi költségvetés X 7.-át garantáltan megkapják.
A határozat-tervezetben foglaltakat javaslom elfogadásra. 
Kiosztásra került a Bakony Bike elnökének anyaga, s neki azt 
a választ adtuk, hogy a tartalékalapból kaphatnak majd pénzt.
Ennek a tartaléknak a szétosztása egy mindenkori másik szabály 
szerint történik.
Elhangzott módosítási javaslat tehát:
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A Pénzügyi n iá j a va ~ o 1 j a a spo r t. k o n ce p c i 6 e 1 f oa ad á•
A 1 H fii i v o I n ti m t b. r t j a k c 

A K ö " d k t a t A «5 i 3 i. z o 11 á g 
.1, 5 % - o t b i z t o s i t. s u n k • 
érten« k <

crpciunak.
i f o g a d j a , h o a y k ö 1 tség v e t é s b e n 
é 1 r - v j, 5 f g I o s z t A 3 i. a r A n n y a 1 i s t¡? g y e t

Kérdésem., hogy a költ ég vetés végszámának az .1,5 X-áról , vagy 
a központi és helyi bevételek végösszegének 1 ;15 »-áröl van 
zó?

C s ő v á r i  János:

Olyan helyzet állt elő, hogy ezzel sokan f og lal koztak, 
de magam is erre : zavaz tam ,, hogy a .1, 5 7« kerü 1 j ön f e 1 osz tásra. 
íiost ni javaslatom, hogy egy meghatározott összeg legyen a költ 
ségvetéshö1, annrk ismeretében bizo11ságunk szsrint e 1sö nekifu 
t A? r a a z .1 n y a g j ó .

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki egyetért azzal, hogy az anyagot vegyük le a napirendről 
k arem s zav a zzons

A Képviselő—testület 19 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal,
2 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

.281/1993.(XII.7.) számú képviselő—testületi határozat:

Várpalota Város önkormányzata Képviselő-testülete a 
’’Javaslat városi sportkoncepció elfogadására” cimü elő
terjesztést a napirendről leveszi.
Az anyag tárgyalására az 1994. évi költségvetés készíté
sével visszatér.
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 
Határidő: 1994. évi költségvetés készítése

L a n c z m a n n  József:

Az Ad-hoc Bizottság több alkalommal ült össze ez ügyben 
tárgyalni., mire megállapodás született ebben a témában, 
s most ez le lett söpörve az asztalról.
Nem tartom valószínűnek, hogy ezek az emberek még egyszer 
össze fognak ülni ezek után a sportkoncepció tárgyalására.
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L e s z k o v s z k i Tibor:

Köszönöm szépen, hogy felkérted ezeket az embereket, s 
h o q y e 1 v ó g e z t ó k • z  t m u n k á t. „
E z f j. g y é r z e m n e rn v o 11 o I y a n n a g y rn e g e r ö 11 e t é s , rn i n t a h o g y 
n e k ü n k s em az , hogy k é t hav ont a tö b b ó rát foglal kozun k a z 
ü lése k e n a sport t a 3. .
Nem érzem feleslegesen befektetett munkának, mert van olyan 
döntés, melyhez májusban hozzá lehet nyúlni. Ennek finomí
tásával az elosztási elveket a Kulturális Bizottság kezébe 
lehet adni a Bakony Bike levele alapján. A kis egyesületek- 
n r k i s j u 11 a t n i k e 11 £_• n e p é n z t .
I s m ó t e 11 e n k ö s z 5 n ö m a A d - h o c 8 i z o 11 s á g m u n k á j á t . 
V e i s z h a u p t  Sándor:

Eg y kon cep ci ö I • 11 volna, ha a 1,5 X-o t mégsz avazzuk e 1os z- 
tás nélkül, mert olyan maradandó törvényt alkothattunk volna* 
mely kötelez bennünket arra, hogy hogyan kezeljük a pénzt a 
sport javára. Nagy megnyugvást jelentett volna a város részé
re ez a 3.ef ixá 11 i , 5 % .
L e s z  k ó v s z  k i  Tibor;

Ha nem lennének más filléres gondjaink, akkor ezt is biztos 
megszavaztuk volna. Addig azonban, amíg egyéb gondjaink van
nak, -addig nem tudom elfogadni, hogy külön problémaként fog
lalkozzunk a városi sporttal.

D r . Bakonyi Csilla elment 16.50 órakor: 23 fö
sf/iO- ) Vitaanyag az önkormányzati intézmények szervezetének és

vezetésének felülvizsgálatáról 
__________________________________  (272)

C s ő v á r i  János:

A bizottság nagy, de egységesen kialakított vita utáni javas
lata, hogy nem látja szükségét, hogy szervezeti változtatás 
történj en .
Két variáció van, melyre érdemes odafigyelni:
- ne legyen semmiféle változtatás, mert szakmai csorbulás mi

att nem érné meg,
- vagy az óvodáknál és bölcsüdéknél javasol szervezeti módo

sítást .
Mi az óvodáknál sem javasoljuk az összevonást.
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A v izűtől pótlékokkal kapcsolatbon a vegyoa ügy* -k keretében 
ínég szaretnék szó 1 ni «
A n g y a l  Rátérné:

Pét.f ürdö Városrész ün korrnány zata j avaeo 1 j a a bö I csödéket a 
Nép j óIéti Gondozás i Központ gazdasáqi irány itása a 1á vonni, 
viszont a pétfürdői óvodák összevonását 1994« augusztus i~- 
i g j ¿5. v a s o 1 j a leve n n i a n a p i r e n d r ö 1 . E k k o r jár 1 e a z e g y i k
6 v ó n ö rn e q bi zás a .

M á r h o f f e r G y ö r g y 16 „55 óra k o r e 1 m e? n t s 2 2 f ö 

Dr. S z a b ó  Gyula:

Az Egészségügyi Bizottság az összevonással a bölcsődék 
esetében egyetért azzal a kikötéssel., hogy i szakmai önál-
3. ósápot hagy j ák rnen «
P a t o n a i József;

A Pénzügyi Bizott ág véleménye egyezik az Egészségügyi Bizott- 
s ág vé1emén y évelu
P a p p Gyula;

Xnota Városrész önkormányzatának véleménye megegyezik Pétfürdö 
véleményével - azzal a különbséggel, hogy fokozatos végrehaj
tás mellett történjen az összevonás.
L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ezek szerint senki sem támogatja az óvodák szerkezetváltását.
A Képviselő—testület 22 igen szavazattal, egyhangúlag a követ
kező határozatot hozta:

282/1993. (XI1.7.) számú Képviselő—testületi határozat:
A Képviselő—testület elhatározta, hogy a város bölcsödéit 
a Városi Népjóléti Gondozási Központ irányítása alá ősz— 
szevonja a bölcsődék szakmai önállóságának megtartásával.
Felhívja a Polgármestert, hogy az összevonáshoz szükséges 
előkészítő munkákat végeztesse el 1994. január 31—ig, s 
az átszervezéssel érintett intézmények alapító okirtának 
módosítását terjessze a Képviselő—testület 1994. februári 
ülése elé.
Határidő: 1994. februári testületi ülés 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester
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S/zí'i - ) A 203/1993.(IX.30.) számú képvisel ö— testületi határozat
módosítása 
___________  (265)

P a t o n a i Józse"

A P ' nzüqy i 3i zo11ság a rnódosi tás e 1 f ogad k1 á t j av so 1 j

L a n c z m a n n  József

A V á r a s r e n d e z é s i B i 2 o 11 s á q i j a v - o I. j a a z e 1 f o q a d á s á t

P a p p Gyula

I n o t a V á r o s r é 5
jn.

ünkorrnányzata szín t.én s 1 f ogadásra j avásol

L e s z k o v s z k i  í ibor:

Szavazásra teszem fel a határozatot:

A Képviselő—testület 20 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,
1 tartózkodás mellett a kővetkező határozatot hozta:

283/1993.(XII.7-) számú Képviselő—testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő—testülete 203/1993. 
(IX.30.) számú határozata /2/ bekezdésének első mondatát a 
következők szerint módosítja:
"A vételárat az ingyenesen használatba adott garázshelyeken 
épített felépítmények tulajdonosai részére — méltányossági 
alapon — a jelenlegi forgalmi érték 10 /.—ában, 1.000,-Ft, 
azaz Egyezer 00/100 forintban határozza meg.”
A Képviselő—testületi határozat további rendelkezései váltó 
zatlanul maradnak.
Határidő: az érdekeltek értesitésére: 1993. december 31. 
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester
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SUl-) Javaslattétel "Várpalotai rászorultakért” alapítvány 
1étrehozására

P a t o n a i József:

A Pénz:ügyi Bizottság a
P a p P Gyula:

I n o t a Vár o s r é s z ü n k o r m á i
A n g y a 1 Pétérné:

Pétfürdő 'v1 árosrész 0n koi
Dr. S z a b ó Gyula:

Az Egészségügyi Bizottság nem tárgyalta, de támogatja. 

L a n  c z m a n n  József:

A Városrendezési Bizottság a határozat elfogadását javasolja. 
L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ezek után kérem, aki elfogadásra javasolja, szavazzon:
A Képviselő—testület 20 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
a kővetkező határozatot hozta:

284/1993. (XI1.7.) számú Képviselő-testületi határozat:
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő—testülete a "Vár
palotai rászorultakért" Alapítvány létrehozására irányuló 
előterjesztésben megfogalmazott célokkal egyetért.
Megbízza a Várpalotai Önkormányzati Közüzemi Vállalat igaz
gatóját, hogy a társalapítóként érdekelt szolgáltató szer
vezetekkel együttmüködve, az előkészítés érdekében szüksé
ges intézkedéseket tegye meg, és ennek megfelelően, az ala
pító okirat benyújtásával kezdeményezze az alapítvány létre
hozását .
Határidő: 1994. januári képviselő—testületi ülés 
Felelős: Tóth Kálmán

Várpalotai Önkormányzati Közüzemi Vállalat 
igazgatój a
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Veiszhau.pt Sándor kimenti 2.1. fö

5//(3-) A Várpalota, Veszprémi u . 2. szám alatti nem lakás cél
jára szolgáló helyiség hasznosítása 
_______________________________________  (285)

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szóbeli kiegészítésre megkérem Musitzné Balogh Erzsébet 
irodavezetőt.
M u s i t z n é  Balogh Erzsébet:

Ismételten érkezett egy kérelem az előterjesztés elkészítése 
után az Evangéliumi Pünkösdi Közösség Betel Gyülekezetétől, 
ük telefonos lelekisegély-szolgálatra szeretnék használni 
az épületet, de bérleti dijat nem fizetnének, tehát ingyen 
ké r i k a haszn áI a tót.
P a t o n a i József:

Az elhangzott javaslatot is figyelembe véve — a Pénzügyi Bi
zottság a Máltai Szeretetszolgálat javára 2.50(2 Ft/rn12 bérle
ti díj ellenében javasolja adni az épületet, azzal a kiegé
szítéssel, hogy egy engedélyezett felújítás költségeivel lak
hassák le. (Határozott idejű bérleti szerződést kell velük 
kötni).
L e s z k o v s z k i  Tibor:

A Lakásügyi Bizottság a terület és az építmény együttes ér—  
tékesitését ajánlja egyhangú döntéssel a testületnek.
P a p p Gyula:

Szerintem a 4., vagy 5. pályázó közül kellene választani. 
Hasonló nagyságú városokban a pártok nincsenek ilyen mostoha 
körülmények között, mint nálunk. Nem tudni, mikor lesz kam
pány , a két párt 50 m2~en zsúfolódik össze, s a két helyiség 
egymásba nyíló. A Tisztelt Képviselő—testületnek biztosítani 
kell a pártok tisztességes működését. Más városokban a pártok
nak normális irodákat biztosítanak a működéshez.

Veiszhaupt Sándor visszajött: 22 fö
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L e s z k o v s z k i  Tibor;

.1990~ben a2 akkor i pár t akkor i vöze tésének f © 1 i e11 a j án 1 va 
a rn á s i k i r o d a , m e I y e t n e m f o g a d t a k e 1 , m o n d v á n , h o g y ily e n 
halyen az országos embereket rangon aluli fogadni.
P a t o n a i József;

V i c c e 1 ö d ve; a k á r ossz a .1 s v o n h a t n á n k a k ét pártot.
Egy sikeres kampányhoz nem éppen reprezentatív irodára van 
szükség. Ennél sokkal fontosabb, hogy a város rászoruló sze
gényeinek legyen olyan helye., ahol a segélyt ki lehet oszta- 
n i . Ebben a vá ros han j e 1 en 1 cg 5 t seg é 1 y vár ar ra , hog y ki- 
os zák, mely jelenleg a légópincében van. Ez ~i ház erre a 
célr.i minden szempontból megfelel. Biztos vagyok abban, hogy 
a Máltai Szr.retet-szolgálat ezt az épületet majd felújítja.
V nnak fontosabb problémák is, mint., hogy a pártoknak megfe
lelő irodájuk láger:« A város szégyene lesz., ha ezt az épüle
tet párt-célokra használjuk fel5 miközben ezt a feladatot nem 
t u d j u k m e g v a 1 ó s i t a n i .
P a p p Syula;

Az SZDSZ és FIDtSZ jelenleg egy épületben, egy egybenyíló he
lyiségben van elhelyezve.
C s ő v á r i  János;

Ez az épület reprezentatív célokra nem is lenne megfelelő.
Ha a pártoknak szüksége van helyiségre, biztos van más megol
dás arra, hogy kapjanak. Raktárnak viszont ez a hely megfele
lő.
B á t o r  Antal;

A Jóléti Szolgálati Alapítvány megszüntetésével felszabadul 
egy lakás, melyet a pártoknak ki lehetne bérelni.
A Máltai Szeretet-szolgálatnak terület-elhelyezkedés szem
pontjából is ideális ez az épület.
V e i s z h a u p t  Sándor;

A kibicék nagyon óvnak bennünket ettől az épülettől.
A FIDESZ kérelme nyilvánvalóvá teszi, hogy ha ö megkapja 
ezt a helyiséget, akkor az SZDSZ is kap másik irodát, mivel 
tágasabb lesz az ö helyisége is.


